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Puheenjohtaja tervehdys 

Oikein Hyvää Alkavaa Vuotta! 

Vuosi vaihtui, taas kerran. Yhdistyksen ensimmäiset toiminnot käynnistyvät heti viikolla kaksi. Hetken tauolla 

ollut kirjallisuuspiirikin pyörähtää liikkeelle. Paljon muutakin on luvassa, joten tule mukaan Sinulle sopiviin 

toimintoihin! 

Mitä uutta tänä vuonna? Yhdistys on jäseniä ja jäsenten tarpeita varten! Sinulla on varmaan joitakin 

ajatuksia, mitä odotat ja toivot yhdistykseltä. Kerro se vaikka minulle tai jollekin hallituksen jäsenelle, olipa 

tuttu tai tuntematon. Vain mielikuvitus asettaa rajoja toiminnalle. No, ehkä rahallakin on joku merkitys, 

mutta ei anneta sen häiritä. Joulumyyjäiset sujuivat erinomaisesti, siitä suuri kiitos myytäviä tuoneille, 

myyjille ja tietenkin ostajille. Tavaraa oli paljon, samoin ostajia, tuotevalikoimassakin vain mielikuvitus 

asettaa rajoituksia.  

Vuoden kuluessa tarjoamme retkeilyä lähelle ja kauemmas, mielenvirikettä vaikkapa kulttuurinautintojen 

kautta ja muita tapahtumia, joissa ihmisten välinen kanssakäyminen on vahvasti mukana. Osa tapahtumista 

toistuu viikoittain, osa vain kertaalleen. Jokaisessa tapahtumassa tulee muistaa, että noudatamme 

turvallisemman tilan periaatteita. Avoimen vuorovaikutuksen ja kohtaamisen tavoitteet toteutuvat 

parhaiten, kun jokainen kohdataan omana itsenään, eikä kenenkään tarvitse pelätä syrjintää tai häirintää. 

Yhteinen näkemys jalostuu erilaisista lähtökohdista. Keskitytään asiaan.  

Yksi yhdistyksen toiminnan tarkoitus on edunvalvonta. Jokainen meistä on jo huomannut, että sen tarve on 

kasvusuunnassa. Ikääntyneiden asioiden esille nostamiseen ja esillä pitämiseen täytyy panostaa.  

Me olemme hyvässä asemassa monen muun paikkakunnan ikääntyneisiin nähden, kun meillä on 

käytössämme kohtuullisen hyvä ja edullinen toimitila. Sen säilymisestä täytyy huolehtia. 

Joensuun julkisen alan eläkeläiset JAE ry täyttää tänä vuonna 40 vuotta. Juhlavuosi siis. Varsinainen 

juhlatilaisuus on tarkoitus pitää syksyllä, mutta katsotaan, mitä muuta saamme rakennettua vuoden 

mittaan. 

Liike on lääke. Kaupungin seniorikortin hinta saatiin laskettua verrokkien tasolle. Käytä hyväksesi. Jatkossa 

kortin käyttöalaan tavoitellaan kulttuuritapahtumia.  

Tule mukaan toimintoihin, tapahtumiin ja ota kaverisikin mukaan olipa hän nykyinen tai tuleva jäsen. 

Yhdessä olemme enemmän! 

T: Ari  

 

 

 

 

 

 


